
KANCELARIA SEJMU
Biuro Komisji Sejmowych

¢  Podkomisji stałej do sPraw 
monitorowania gosPodarki odPadami  
(nr 1)

 z dnia 12 lutego 2020 r.

IX kadencja

PEŁNY ZAPIS PRZEBIEGU POSIEDZENIA
Komisja 
Ochrony 

Środowiska, 
Zasobów 

Naturalnych  
i Leśnictwa





b.g.                3

Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych 
i Leśnictwa 

– podkomisji stałej do spraw monitorowania gospodarki 
odpadami (1)
12 lutego 2020 r.
Podkomisja stała do spraw monitorowania gospodarki odpadami, obradująca 
pod przewodnictwem poseł Urszuli Pasławskiej (PSL-Kukiz15), przewodniczą-
cej Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa, oraz poseł 
Anny Paluch (PiS), przewodniczącej podkomisji stałej do spraw monitorowania 
gospodarki odpadami, zrealizowała następujący porządek dzienny: 

– wybór prezydium podkomisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Bartosz Bąk, Bogusława Kram, Anna 
Rajewska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-Kukiz15):

Otwieram posiedzenie podkomisji w celu wyboru prezydium. 
Proszę o zgłoszenia na przewodniczącego lub przewodniczącą podkomisji. 
Bardzo proszę, pan poseł Bąk… 

Poseł Dariusz Olszewski (PiS):
Dariusz Olszewski, pani przewodnicząca…

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-Kukiz15): 
O, przepraszam.

Poseł Dariusz Olszewski (PiS):
…ale nie ma sprawy. Zawsze skromny, cichy, dlatego może pani mnie nie znać, ale nie 
ma sprawy.
Chciałbym zgłosić panią Anię Paluch z Klubu Prawo i Sprawiedliwość. 

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-Kukiz15):
Czy pani przewodnicząca się zgadza?

Poseł Anna Paluch (PiS):
Oczywiście, zgadzam się.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-Kukiz15):
W takim razie przechodzimy do głosowania. 
Kto jest za przyjęciem tej kandydatury? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Sekretarz Komisji Bartosz Bąk:
Za 6 posłów, nikt nie był przeciw, 1 poseł wstrzymał się od głosu.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-Kukiz15):
Czyli mamy przewodniczącą podkomisji. 
Czy planujemy wiceprzewodniczących? 

Sekretarz Komisji Bogusława Kram:
Jeśli podkomisja powoła, przecież nic nie stoi na przeszkodzie.



4                   b.g.

Pełny ZaPis PrZebiegu Posiedzenia:  
Podkomisji stałej do sPraw monitorowania gosPodarki odPadami (nr 1)

Poseł Anna Paluch (PiS):
Podkomisja wyraża taką wolę, zatem pozwolę sobie zaproponować dwie kandydatury 
na wiceprzewodniczących: pana posła Olszewskiego i pana posła Aniśko. 
Myślę, że poradzimy sobie z organizacją pracy w podkomisji. Oczywiście, jeśli pano-

wie wyrażają zgodę? 

Poseł Dariusz Olszewski (PiS):
Wyrażam.

Poseł Tomasz Aniśko (PO):
(wypowiedź poza mikrofonem)

Przewodnicząca poseł Anna Paluch (PiS):
Wobec tego, jako nowo wybrana przewodnicząca, przejmuję obowiązki i pytam: czy jest 
sprzeciw, aby panowie posłowie: Dariusz Olszewski i Tomasz Aniśko zostali wiceprze-
wodniczącymi podkomisji? 
Nie słyszę sprzeciwu. 
Stwierdzam, że powołaliśmy prezydium. 
Dziękuję bardzo. 
Zamykam posiedzenie podkomisji. 


